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Onderwerp 

Vragen van de leden Crone en Tang (beiden PvdA) over het mislopen van 
toeslagen 

 
 
Geachte voorzitter, 
 
Hierbij doe ik u de antwoorden toekomen op de vragen van de leden Crone en 
Tang (beide PvdA) over het mislopen van toeslagen. 
 
Hoogachtend, 
 
de staatssecretaris van Financiën, 

 

 

mr. drs. J.C. de Jager 
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2060710270 

Vragen van de leden Crone en Tang (beiden PvdA) aan de staatssecretaris van Financiën over het 

mislopen van toeslagen (Ingezonden 22 maart 2007) 

 

1. 

Kent u het bericht «Duizenden laten toeslagen lopen»?1

 

Antwoord op vraag 1 
Ja.  

 

2. 

Is het waar dat duizenden mensen na 31 maart a.s. hun zorg-, huur- en kinderopvangtoeslag over 2006 

dreigen mis te lopen indien zij niet voor 1 april 2007 hun aangifte hebben ingediend of uitstel hebben 

aangevraagd? 

 

3. 

Deelt u de mening dat dit vooral de mensen zal treffen met lagere inkomens? 

 

4. 

Bent u, vanwege de extra inspanningen die de belastingplichtigen moeten leveren door de DigiD en gelet 

op de verklaring van de FNV dat zij niet voor 1 april a.s. alle aangiftes kan verwerken en hier zeker de 

gehele maand april nog voor nodig heeft, bereid de datum waarop de aanspraken op de toeslagen over 

2006 te verschuiven naar 1 juli 2007. 

 

Antwoord op de vragen 2 t/m 4 
Allereerst wil ik opmerken dat er geen sprake is geweest van de door de vragenstellers aangegeven 

problemen. Zoals ik in uw Kamer heb aangegeven, wijkt het aantal ingediende aangiften 

inkomstenbelasting op 1 april jl. niet substantieel af van het aantal ingediende aangiften per die datum in 

het voorgaande jaar. Daarnaast geldt dat de dienstverlening door de Belastingdienst niet in gevaar is 

geweest. Belastingplichtigen, ook toeslaggerechtigden, konden gewoon terecht bij de Belastingtelefoon. 

De internetsite van de Belastingdienst is de afgelopen weken doorlopend te raadplegen geweest.  

Wel is het zo dat – zoals uw Kamer is gemeld – onderkend wordt dat de uitvoering van de toeslagen tot 

nu niet vlekkeloos is verlopen. Dit heeft echter geen relatie met de door de vraagstellers genoemde 

problematiek; rechthebbenden hebben zelf geen aanvraag ingediend.  

Om deze redenen zie ik geen aanleiding om de termijn van indiening van een aanvraag voor een toeslag 

te verschuiven. 

 

Wat ik mij wel kan voorstellen is dat een nieuw stelsel met nieuwe rechten en plichten en een nieuwe 

uitvoeringsorganisatie ertoe kan leiden dat sommige mensen te laat beseffen dat zij recht hadden op een 

toeslag. De huur- en zorgtoeslag zijn immers over 2006 voor het eerst toegekend. 

Uit overwegingen van coulance ben ik daarom eenmalig bereid aanvragen voor een zorg-, huur- en/of 

 
1  De Telegraaf, 14 maart 2007 
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kinderopvangtoeslag over 2006 die vóór 1 juni 2007 worden ingediend, in behandeling te nemen, alsof zij 

tijdig waren ingediend. 


